

ZWIESEL KRISTALLGLAS



Zwiesel®
ZWIESEL KRISTALLGLAS AG
Dr.-Schott-Straße 35
D - 94227 Zwiesel
Fon +49 (0) 99 22. 98 - 0
Fax +49 (0) 99 22. 98 - 300
www.schott-zwiesel.com



Order-Nr. 119337 / 2016, Technische Änderungen vorbehalten / Technical Details are subject to change, Fotografie / Photography: Holger Albrich



Life

Trinkgenuss trifft Lebensfreude.

Drinking pleasure meets enjoyment of life.

Das Glas der Profis.
The glass of the professional.





LIFE.

Trinkgenuss trifft Lebensfreude.

Eine elegante, sanft geschwungene Form zeichnet die neue Becher-Serie LIFE von SCHOTT ZWIESEL aus. Sie liegt schmeichelnd in der Hand und setzt In-Getränke wie Smoothies, leichte Sommerdrinks mit Kräutern oder fruchtige Cocktails trendig in Szene. LIFE spiegelt das pure Leben wieder und kommt in Bars ebenso zur Geltung wie in den heimischen vier Wänden.

Alle vier Größen (Wasser/Allround, Whisky, Longdrink und Cocktail) sind aus **Tritan®**-Kristallglas hergestellt. **Tritan®**-Kristallglas macht das Glas in hohem Maße bruch- und spülmaschinenfest und lässt es auch nach jahrelangem Einsatz wie am ersten Tag glänzen. Damit wird LIFE wirklich ein Glas fürs Leben.

LIFE.

DRINKING PLEASURE MEETS ENJOYMENT OF LIFE.

The new LIFE tumbler series from SCHOTT ZWIESEL is distinguished by its elegant and gently curved form. The tumbler rests comfortably in the hand and stylishly sets the scene for trending drinks like smoothies, light summer drinks with herbs, and fruity cocktails. LIFE reflects the pure life and comes into its own in a bar setting just as well as it does at home.

*All four sizes (Water/Allround, Whisky, Longdrink and Cocktail) are made of **Tritan®** crystal glass. **Tritan®** crystal glass makes the glass highly break-resistant and dishwasher-safe in a way that the glass always shines as it did on the first day, even after many years of use. This means that LIFE truly is a glass for life.*

Becher – Tumbler



8850/79

Longdrink
Longdrink

H. 128 mm · 5.0 in
ø 90 mm · 3.5 in
539 ml · 18.2 oz

119 347

EAN 4001836087131

119 357 ¹⁾

EAN 4001836087186



8850/42

Wasser Allround
Water Allround

H. 114 mm · 4.5 in
ø 81 mm · 3.2 in
382 ml · 12.9 oz

119 345

EAN 4001836087100

119 355 ¹⁾

EAN 4001836087162



8850/60

Whisky
Whisky

H. 98 mm · 3.9 in
ø 102 mm · 4.0 in
525 ml · 17.8 oz

119 346

EAN 4001836087117

119 356 ¹⁾

EAN 4001836087179



8850/89

Cocktail
Cocktail

H. 89 mm · 3.5 in
ø 93 mm · 3.6 in
390 ml · 13.2 oz

119 348

EAN 4001836087148

119 358 ¹⁾

EAN 4001836087193